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免責聲明 Disclaimer 

投資涉及風險。有關投資本基金所涉及的風險，詳情請參閱發售章程及產品資料概要。本公司

對本基金的未來業績及資本值並無作出任何保證。過往的業績數據並不預示未來 

的業績表現。基金單位價值可升亦可跌。投資者應注意在若干情况下其贖回基金的權利可能遭

暫時停止。我們建議投資者在進行投資前應索取及閱讀有關發售章程及產品資料 

概要。本文件內容並未經香港的證監會審閱。 

Investment involves risk. Please refer to the Prospectus and the Product Key Facts for details of the 

risks of investing in the Fund. Future performance and the capital value of the Fund are not guaran-

teed. Past performance figures are not an indicative for future performance. The value of units may 

rise as well as fall. Investors are reminded that in certain circumstances their right to redeem may be 

suspended. We recommend investors obtain and read a copy of the Prospectus and the Product Key 

Facts before investing. This material has not been reviewed by SFC in Hong Kong. 

本基金獲香港證券及期貨事務監察委員會（“證監會”） 認可。證監會的認可並不等於其對本

基金作出推介或認許。 

The Fund is authorized by the Hong Kong Securities and Futures Commission (“SFC”).  SFC authoriza-

tion is not a recommendation or endorsement of the Fund. 

 


